
Accueil

Actualités

Tracts & affichages

Bonnes nouvelles

Photos

Vidéos

SAFE Automotive

Elus-Pouvoirs publics

Syndicalisme / luttes

Forum, contact & liens

 

����������	
���������������	
��������������������� ��������
�������

��������	
�������	�������	�����
�������������

����� �

�����������	������������������
�� !��"��
��
�###�
$�����	�%�&��
�����������

�
'"
����������(�����$
�������
���
�$�)����
��������� 
�������
����������" ��������(��
�
��*��$��	�������
�����*��	��������	���)
����������� ��������**��
���#�
�
+
���(����$����$����	"
$������ ���������������	������������$���%����������
������
��,�� �
�-�� $
������� 	�� �
� �����
����%� ���� �����	��� 
��� �" ���������� 	�� ��������
��-���
�����%� ��� *��� �" ����
���-�
���� 	�� ����� 	�� .����	���� 	�� �
� /���)���� �� ��� ���
	�	
��� (� �"�-
�	� 	��� ���������� �0�	��
���� ���� ��� �1���� 	�� �������� �� �� ���	��������
�"
�����������	���$��������	���
�
����#�
�
�"���� 	
��� ��� ��������� ���� ��� ��������� �
� ����$����� 1
)�������� 	��� ������ 	��
�"2�0����
���3�*������������4�	���
0�#�
�

��� ���� 	����� �"������
-�$���� 
�� 3� 	�
��-��� ����
� � 4� ��� �
� ���������� 	�� 3�
�0�	��
���*�����4����������
������$�������������	
� �����������������	�������#�
�
'
� � !� ��*���� 	"
�������� ���� ��������� (� ��� ��$��
�� �%������ 	���	�� �
�� �����������
	��	���������"�����
�����	���
�.����	�������������� ������	������#�
�
'�� $����$���� ���� ���� ����
����� 
� $��� ��� ���	����� �
 � ���������� 	�� ������� ����
�����������	"�$����%�	�����	�������	����
�
������	� ���$���	����
�
��%� ����������
������
	�������
������	����)���*�����������������������### �
�
.���5�� ���� 	"
�������� 	��� ��������� (� ���� �����	��
� ����%� ���������� �������
)����
����������%� �
�-�$���� ���
0��� �
�� ���� $�	�
�%� �
��� ��� ���� 
��
���� ��� �,-��� ���� ���
��$���	����
�
�����������
�
��������$���
�������6&� 1������	
����������-���	��$���#�
�
'
�� !�	�������
�����
������-�
�	��*��$���������� �**����������
�������*�����������
(�����
)������������
�
��������
�-�
���	�����7����� �����*��	����
�
���	
����������
0�#�
�
'
� � !� 
������� ���� ��-
���
������ ��� ���� �
�
����� (� ��������� (� ������ �� �������
	"
--�
�
�����	������	������� 	���������	����
�
��� � �" ����
8���
��� �
���$������� �
����
	���6&�1������	
��������)������$$��	
�����������#�
�

 

Page 1 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



'
�$��������� �������� ���� 	"9���%� ����$)��%� ���-�
���� ���$�)������� ����� �
� ������ ���
��$���� 	��� �����	��
������ ����
���� 	
��� ���� ������� ����� ��� ���� )�
��1��
���*������������#�
�
:��������%����&��
�����������

����� �

'���$��
���������	�������
$
�
	���	���+2�
����$�����������###����	������%������$�������	��	�� ���� �

���������2�	;1����<&��
����������=���
�

>>> A lire en cliquant ici <<<�
�

����� �

������>������;�$
-�����������������������
����

�
����� �

/�������
����+��	�2���������6�*������������
�
'��� ���������
���� 	�� +�/?� 2@/�.2� ����� ��*��$���� ���� �
� ����1
���� �������� ����
����������A��	��6�*������������<��� $
���=#�@��������
�����������
��
������(��;������(�
B�
����*�������������������	��C���:��+�/'�D2#��
�

��������	
���
�������������
�����

����� �

��������	��������������E@FG����&��
��������������
��������	�
�����������
����
�	�
����
�	��������
� �� �

�
�

����� �

?�������������	������H
������H�����,-����	���+2�
����$������<
���������������������	��IJ�I��	��-=��
 ��

�������
���	��K��
�������������
�
2���������� ��� ����
����� 	�� �
0�$���%� ��	�����$���� ��	���
���� ��� �
�� 	�� �
0�� ���
	���$)��� ����� ���� ��������#� ����(� ����� ��� ���� ���� �������� 	�� IJ� I��	��-� �����
���$���
�����	;������������������������ ��������
��)
��������������+��	�
���$������
�������
)������#��;���� $
�1�������$������������������
�������$���������
$
 �
	���
	�� 
*�� ����$�����#� D���� ����� ���1
������ ����� ���� ������ ����� ������ ���� �����

Page 2 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html




�����$
�����������)�
������	������
-��	
��������$) 
�������;
������#�
�

>>> Tract à lire en cliquant ici <<<�
�� �

����� �

���$�������	��K��
�����������

�
����� �

������������
��������
�������
���
���������	
����� ����	���������

�

�� ��� �� �����
� ������ �	 
���� ��� �!"�� �# ���� 
�������� �	
 �$$$�
!
�%����&�

�

������� �����
��������
�������'	
��� (�%)�
	�	���*������
 ���
)��
������	
������ �����
��������

����� �

Page 3 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



��������	
	��	�	������	����

�

����� �

�������� �)��%+
��������
)�
	������������#���)�����������	 
����
� �������� 
��
���������������� �����	
���

�

�������� �)��%+
��������
)�
	������������#���)�����������	 
����
� ��,����� 
��
���������������� �����	
���

�

�� ��� ��� �)��%+
�� ������ ���
��-� ��� ./����� .	 �	 � � 
� ���

��	��
�����'�� ��
	�����

�

�
����� �

��������	��.
�������	��6��	���$)��������� �
��������	�
�����������
����
���
�������������� �

Page 4 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



�
����� �

��������	�������
������������� �
�

����� �

��������	��6��	���$)���������� �

�
����� �

��������	�����	���$)���������� �
�

����� �

@�����������*���������� $����
������
�����-
�������
$�	��
�L�	���$)����
���
�� !�+��	���������$����	��������� �� �

�
������ �������� ��� 	�����
��� 
������ 	�� ��
���� ���	�>� ����� �� '�� 	�)
�%����� ��,��� 	��
�1�M���%�������
�����������������#����
�
D���� ��$�������� ���� /��
���� ������ ��� ������� 	;9���� ������ 	;
����� ����� $
�-��� ����
����$������� ���� ���������� 	
��� ����� ��-���#� :����� 
 ����� 
��� ����� ��� �0�	��
�������
<� !%�@?%��D!%�+�%###=�	���
���-����
�������;(��
� �����
���������� ������
������
�����
(��������������#�
�
?�)
�� �� �
� ��������� 	��� �$������ ��� 	��� ������������� 	�� ������� ����� ���� -
�	���
��
�����
���������	���	����������#�F�� �������������������1
����)��������)
��	
�������
����%�������������1���1�����
��(� ��-�����������*�����%�������	�
���������
��,������

�����#�'��-�������$���� �������� �
� ������������� 	��&�� ���� �$������ ����� ���� 	
���
�
� *���,��� 
���$�)���� ��� ����#� .���� ��
�$���� 	�*��	��� ���� �$������ 	�� ����%� � ����
�������� ���� �
-���� 	�� ��������$����� ���� ��� �������� 	�� ��� $���������%� ��� H �����
����$)��H� ����� 
��
�
8�� ��$$�� ������
���#� ������� ��� ���*��N���� ���� ������ 	� �
����	
���������������������
�
����%������
������)�� ����	��N
������-
-����G�
�
!1�M���� �� 
���� �
� ������� 2���������� H'
� ����� 	�� �
��-���H� 	�� 2���� 2$$
�����
�1$���#�:���������,����
������
�	�
�:
����
���#�

Page 5 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



�
/��
��������������������
���)�������$�����
���;�B�� <
�����
�����)�
����*���
���=#�
�
�������� �� 	�� ?����%� -������ 	�� �1
����� *�
�N
���%�� �������� ��-
-��%� ���� �����

���$�
-���	
��������������	������$
�����
��������� ����
�����#�
�
:����� (� ����� ����� ���� ���� �
�������� (� �
� ��������� 	�� ������ �������� ��� (� �;
�����
����1
���������	������������
��������###�
�

Article de presse, cliquez ici >>> �

�

�

�

Page 6 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



�

�
��������	
���
������� �������)��%+
������

����� �

����
�����	��+�FO+��	O+�����	
�������$�	�
����
�

������ �
����� �

@������	;1�$����	
������$��	��	��)������������
�
	����,���	�����)������	����
���<)�����������������P �KL= �

	���;
�������
01 ������%����� �

Page 7 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



�
01 ����#��
2��%��� �

�
�

��1 �3�� 
��#%�4���	 
��
�������
��
��'	������	  ������������#���)��� �

��������	
���
����������
����"��)��%+
������
�

����� �

/��������2�	�����	��������
�����������	���
��������
�����	��
�2���������������	����������	���

Page 8 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



�������	��+�F��
��+��	 �
�

������	�����	���$)������	�����
����
���
���	����,�� ���������	����$����	" 2����������
����������������� 	���2�	��
��������	��������
���������
���������	��� �����
��+��	#�2��
$9$�� ��$��%� ���� ����
��
���� 	�� ����,-���� ��� ������� 
����� 
������ 	" ��� )��� *��%�
	��
����"�������	����
$����%�����������	��
����"
�� ,��(��" ������	��Q1�(���16�%�1�����
(��
�������������$�������������	��$
��(��"�����	��# �'���
���
��3�+�����4�	���" �������
	���"������*��������������0$)������$����	"��������� �������3�+�/?�4#�
�
/��	������
�������*����
����$�����
������"���
����� 	�**������	�����$������	" 
����	�����
�
� ��������� (� ������ ������ ���� ����� 	�� �2� 
����� ��" ������ ���� $9$��� ����� ��� �
�
	��������#�D����
�����	����	�$
�	������ �����������	����
����
*���	�������$������
��� 3���$����4� ������ �0�	��
��� �
��� ���� �
� 	��������� �������0�$������ ���� -�
��� 	��
���#�:
���N
��"
��
������)�
�������������$����
���� #�
�
���*��
�%��������
���	"��������
�����������%������� ���
������" ���*
��
���)���������������
��� ���$������ *��� (� ���� �����	�#�2�� �����0� 
������%� ��� �" ���� ����� ���� ��������� ���� 
�
����������
��������	���2�$
���	���#�
�
'
� ���$�,��� ��������� ��
��� 	�� �
����� ��� ���� ����� �2 � ��
����� *
���
)���� 
�� �
�1
�� 	��
�"������ �
�� +��	#� ����(� ���� ���$��� (� �
� 	��������� 	 "
����� ��� 
���� *
���
)��� (�
�"��
��$���� �������� ���� 	
��� ������ ������ �����
��� �����	��� 
����$���� ����
*
���
)��$���� (� ���� ������ ��������� R� B�
������ 	"��� ��� ����� ��� ����� )
����� �����
����N
�
�����%�
��������	�$$���%��������
��
��
���� �	"1���	������������
���#��
�
:
��� �
� 	����,$����������� ��
���)���� ����� ��������
���� �
�� ����� ��
�-���
��� ��� 	�)
�#�
F���"
-���
���	"
������"
����	���2� ��������������	�������������������
��+��	���������� ���

��� ��$���� 	"2���������� 	��
��� �
� �������
����#� !
��� 
�� ����
�� ��	�������%� *��
������
���� ����
�#�2�� �(%� 
����� 	��� �0�	��
��� ��� ��������� ��� ������� 	�� ������ �� 	�*��	�� �
��
+��	���S�
)����������������
����	�*
���
)��#�
�
E���� ��"��� ��� ����%� ���� �
-�� ��� ������� ��� �
� *��� 	� � �",��� IJ� ��� �������#� B���
	�)
��
�� G� F�� *
��� )���� ���� ����� ��$��������� ���� �" ���� ��� �����$���� 	
��� ���
$��	�� ��	�������� ���� ����� ��$$��� ���� (� �����#� ?" 
�������� ����� ������� ���-��$���
����(�0�������#�'�����-�
�������������� �
�1
��	��+�F��
��+��	�	�������9����
��������
	,��	�$
��%����	��	���S�	���$)��#� :
���N
������-��*����
�����������������-��#�D����
��$$��� ����� ����������� ���� �"
������ 	�� ����� ���� ��� �� 	" 9���� 
������ ��� �(� 
����%� ���
*
�	�
�$���������������� ���������
����������
��*
�����������+��	�	����
���$ �������
�������
)������� 	�� 3������
��4� �
����� ��� 
�����
��� ����� ���� 	��� �������� ���� 	��
�
����� ��� 	��� ������������ ���� ��� $��� $
��� 	�� �������� G� D��� �� ���	��
������ �����
��������������������(��" �$
-��	������
�����������#�?,���
��������%������	�� ���������
�
�������(�+��	#�
�
2��
����	
��%�)������*9����(���������������>������) ����G �

�
��	�����������������
����
	��	�
���� �
��������
��
�	������� ��
�
��
���������!������	�
�"�#���$�	�
�#	����%&��#� ��"
��'(%(��� �

>> A lire en cliquant ici <<�

�

?�**������	;
���	���(��;����������������
$�������

Page 9 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



�
!���������(�)����
��,���
�*���	���2���

�
'���
���
��+�����
�������)
�������0$)������$������� ���;���
�������

Page 10 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



�
'
�	�������.
��
��� �!��������������������������
�� ������

�
����>�G�2����������	���*�������������*9������

Page 11 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



�
��������	
���
�������� ���5��)��%+
������

�

����� �

E����
��
�����R�
�
'
� � !�+��	� 
� �
���� �
� ��$
���� 	����,��� ��� �������� � 	�� ���������#�F�� �" 
-���
��� 	��
	������� ���� �
�$�� ���� 	���-�
���� 	�� +����� ������� �� � ����� 	�� 3� �
����� 4� ��� ��� �
��
���������
���������	��+��	#����,���"��1�������
���	 ���
�����������IJOI
0O+����������" 
�
�
�� �������(�$������ ��� ��
��� ��� ����� 	�� ���� ������� %����� ��� ����+��	� �
� ��-���� ����
��$�����������
������	���$�$)����	����?���R�
�
��� ��������� �����*��$��	�� ���	
-�� 
� ��$������ ��� *�
��� ����,�� ��� ����� 
����� ���
�
��������G�:
������*
���������
8������;������� �
������	����,����,���
����������	#�@���
*����	������%�����	�����(�*�����
��
���#�
F�� �;0� 
�
��� ����� (� -
-���� 	
��� ��� ��������� ��� ��� � ;���� 	�� ���$������ 
��� ����,-����
	��������������������������������������$����������� ������#�2������� ��������������������
)��
�����
��
����	���-�
����	��+��������**���	;���$ 
�����	�� ���	�)������*�
-�
���
���,��
	����
�
�����	������#�
�

�
�

'�����$��	���������������������$�	�*����
*���	����� ������������
���0$
�#�
�

������
A����
�������	��!�S�	���Q16������&�	���$)����������

�

Page 12 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



�
�

����� �

�@F��@�/2!�@/�?2�+�/?�
D�D�T�@D�./�A2!�?2�/2./F2��B�@/�

��!F�D��2�A2@?F����?U�2:B/2�
.�@/�E@2�+�/?�"2D � 2�

/U2''2:2D!�G�
�
'��� ����� 	�� �2� 	������� ���	��� ��� ���	�� ��� 	���$)��� ����� 
���� ���� ��� ������� 	��
��������	�*��	���
��+��	#�
)�	��#	�	�������#	*���������	�������
����	�������
 �� ��	�����*�����
��������
�#���#� ��� 	����
� �+���� ��� ������ ��� ��������� ,� %(- .(� ,� �
�	� ��	� ���
"�
������/0*��+�	����
�����	1�"����2�
�� ����� ������� �� ��
������� ��
�� �+ � �#���
#� ��� �������� ��� 	��� �
�����
��������	��$������	*��������	����+�#�#�3������
 �
		�
�
���	�	�
�#	4�
��
��
����������*���	�����
�������	�����	�2 �
?������ ��� 	�)��� ����� 	����N���� ������ �������� 	�� +��	� ���� ����� 
�� �
������ 
�����
��"�����
����%������������������$����������
������
 �*
��#�
���,��S���������� 	�� �������
����%����������� 	��+��	 � �"
������ ��� ����� ��� �" 
������ 	���
�$�����%����������	���"�����#�
��������������������	��
������	
������K��
-���	���� �)���
������������#�
F�� ���� �$����
��%� (� �
� ������� 	��� �
�
����%� 	�� *
���� �����	��� ��
���$���� � �����
$���������$���%�������������	����������	��
����	�#�
������������������	�	��	
�-�����������������# 	

�6���� �	 
� ������ 
��	��1 �� ���� �7������� ����� ��� ���� ����������
8� ������	���7%+	�1 ����� �
	������	��������)+
�7�4��8���
�
�
���,/��$�9����3��	 ��� 
������
:�4�� ��0$� ;	 ��	�� ��
	������
������� ��� �6 ���� ����� +����
	���$� <���� 1 ��1 ��� �� %��	��
� 
�
���$ �
 ���	��-�
	�������	����������		�
���
��3�
��	��� ���#��	�	�
#��
4� ��3���
��
�� ���
������ ���� ��
�� ����� �-���
� ��� ���������� �� ��� �����5� ��
��6� �����

�����
*� ��� ���� 5� ��
�� 6� ����� 
�����
� 	�
� �+�	���� � ��� ����� 7�
�� 
#���#�
#��
��	����	1	�8�������
�����������
�4�
9����		��	��	�3�
��2�:
����	��������4�
;�1��	� ��	� �+�����4�9��	� �������	�#���������� ��	� ��
�	� 	1�����	� ���
�
�
������
�,��+�����4����	���	��"���2�
�+�	�����
�� ��"���	���������������-���
������������������� �#�#�����	�
���	���
	�3��	��#�,4 �

��������	
���
������%�
�
�������)��%+
������

����� �

��$�������	�����������2�	���&�	���$)��������
/��������P�&�	��������������*��$
������������
����� 	���2�

��������������	���
�1
���
��+��	�	��+�F�<IJ=���
����
��8
����������	�2 �

<������������	�� ����F�	������V�W����1
�-%��������
 )����+��	�2�����=�
��$�������	�����������2�	���6�	���$)��������

�
'"������� ��
*�� *
��� �
� �0��1,��� 	�� 	���$���� ��� 	�� �;��
�� 	��� ������ 	�� ������� 	��
����������
�
������
��
���� �
)�	��
����	����	�5����3�
�#	�6 %�������������-��*����
����"���������3�
������4#�
'
� ����������� ��1������� .'�X��������������	�� 	���� �� �" 
������� 	�� �
� ������������
	�� �
� ���$�� -�������$���
��#� @��� 	�������� 	���� 9���� ������ ��� *������� ����#�
���*��$
�����	���"���������	���������
������������# � ������
�������	" ����1
�-�$����
	������������	��-�������$���#�?"
��,��+��	��
����$� �	�������
������
��
�����������*����������	������������������ ��	��+����
����+�����#�
'
�*
)���
�����	���
�Y��X������������
� �������$
���	
������$
��
�������#�B
�����	��
�
� ���	������� ������� <	�� 6�� ���O
�� ��� ��$���� 	�� �����
-�� (� �K� ���O
�� 	
��� ���
	���$���� 	�� �������� ����� (� �K� ���O
�� ����� 	"������� ��� 	��������� ��
*�=#� F�� ����
$
�����
��� ������ 	�� ��� ����������� ���� ���� �
�Y�� ���� ����� ��$����� 	���� $�����
����
)���%� )������ 	�� $����� 	�� ��$��������#� F������- 
����� ���� �" �$�
��� 
�� ����
��
	��� �$������ <��������� �&� R=#� ?�������� ���� ���� �
�Y�� ����� ��$������� �
�� 
�
��� *���

Page 13 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



����#�?�����������������	�������$�������������
��#�
+��	� $
�������� ���� ��-
-�$���� 	
��� ��� ������� ��� 	�� �	�� 	�� �����-��� �" �$�����
�����#� +��	� �
������� ���� ���� 	������� �1
�-���� ����� ���� ������ Z� ��� 	
��� ��� )���
�����G�N
�������������
��	������#�
'�������	�������$����$������O��
��$��������X��"���� 
�����	"1�������������3��1
��� 4�
����
��$���� ��� *��
���,��$���#� ��� ��1��� ��$���$����
��� �
� ��������� 	�� �������
-��)
�#� :
��� ��� �
����
���� �"���� ��������� �
�� �	����*��� �����
���$���� (� ��� ���� ��
�� �
�����#��"�������������(�����	
�����������#�?������� ����-
��������
������
����
����*������
�������
�	��
����
��*����	� ����$���������
�������" ������	����
$
��1�� R� E���� �
��
-�� 	��� $
�-��� R� '��� ����� ��
���� ��� 
�����	" 1��� �
�� ����
H�
����
����H� ��� ����� �
�� 
�����
)���� (� +�F%� �
�� ���� ����
)���#� �� $����� ���� +��	�
�������(��
��1
�-��������7���������$���
����#�
'��	��)����$)�
0
-��10	�
�������X� ���������,���������%���,����������
����
��	
������
������	��$������	��+�F#�F�����$���	���
������������ 
�
��
-�����$������*��	���"�����#
E���������$���� ���� ��� ����
�� 	�� ���	������� �����
	� �������<���� ���� ��� ���� ���

������R=#�+��	������	��������	�$
��
-�����
������
 �)
���	����������$
�����"���0� 
�
�"�������	"
�����
��	��(#�
'�� �
�����+���X� ������� ��
)��#� ���� ������� ���� ��$) ��� ��� ����� �7�� 	�� ��� ��
�����#�2��

����� ������� ��� ����� ��������
��� �
�� ����-��� 
�� �0� �,$�� 	�� ���	�������+��	%� �
�� �
�
���*��
)����������
�����#�
'��� ��,���� $��
������� X� ����� ��� ������$������� 	�� �
�-� �� <��,���� 	�� 	���������

�������=#� ��������� 	�� 	�������
-�O����
-�� (� *
�)�� � �
����� 
������#� ���
� �" 
�������
	���� ��,�� ��$������#� 
� ��
)������ �" ���� �
�� 	�� ����� 
������#� 
� ���)
)������ 	��
��
���
�����������,��*
�)��#�2��*
����"������������ ���������
���$��������
����"����" 0�
�
���
����� 	" 
����� 	�� $����#� :9$�� (� �����%� +��	� ���� ��9�� (� 	�$
� ���� ������ ���	������#�
+��	�	��������"����������
���-
�	���	����$������G�
'��� ��,���� $��
������� ����� ��� ������������� �������� � X� ������� ��������
��� �
��
�����������
��� +�F� ��� �
��� ��" ������$������� 	�� �
�-� �#� F�������
��� 
����� �
����
��;���1
�������
��	����
����� �������-�#�.��������-,��$�������*��
)���
������
��	 ���
�
����������#�@�����
)������*�
-���#�
)�	��
����	����	�5���������
�����3�
�#	�6�� �
'��� ��,���� $��
������� ����� ��� ������������� �������� � X� ����
-�� 	�� ��,���� ��
-�
�	�� ������ <$�0���� 	�� ����=� ����� ��� ������������� ��������#� ?�������� 	�
������������� ����� 9���� *��� ����� ����� ��� 	�$
��
-�� � ����)��� 	�)��� ����#
���������
���6L��$�����#�
'���)������0���	���������
�����<�������+��	=�X�*
)� ������
�����	"1���	
���	��� �������
$�������+��	#�'"�	�������	������*
)�������
�������� �������������" �������������	�����-����
	�����	������#�.��������������
��������+�F�$9$����� ���� �1�**�
-����������������#�'��
��7��
�-$�����
������*
���(�+�F�$
���������
������� 
)��#�&&��$������
���������#�?��
���	��	����������������#�
F��0�
�
�����������������	����3������	����*����4#�
�
';������� ��� �����
� �
�� *����� �
� �������
����� 	�� �
� �0��1,��#� '
� 	��������� 	�� +��	�
��
�����������	���
����%������
�������*
����������� ����������������������
<���
���
���-8	�	*���	�
��
���	=�� �
'��� 	���-�
���� ������
������� ���� ���� ���������� ���� � �����*����� ���3� �
��	��� 4� $
��
���� ������������ ��� ����� �
�� )�����#�+��	� 
-��� ����, ��$���� ��� ��������$���#�+��	
����� 
)����$���� �
�1����� ������ ������ <���� $
��� ���� � ��� *
���� ����� R=#� +��	� 	��� ���
�
��9���� �����
���� �
�� �"2�
�%�$9$�� �"��� ���� ������ ���� ����� *
�������� ��� ���������� 	��
�����#�+��	� �������� �
���� ���� IJ� 
�3� �
$���
)��$��� � ��1����4#�+��	� ������	� ����
�������
)�����������(�����	����
�
�����+����#�+��	� ������	��
� �������
)������	����������
��� 
������ ��
)��� ����� ������ �����#� F�� ����	� 
����� ��
���$���� ����������� 	�� �
�
���������� 	"��� ��
�� 	�� 	��
���� ������
����� ����� �" 
����� ����1
���#�F�� ������ �������
)�
������	����
�
���<�
���)�
-���R������� 
�������	��)������������������������
�����
	�� ����,-���=#� F�� ������ (� ���-�
$$��� �
� ���������� 
���� :
�*
��
��� ��� �
���� ���
�
�����#� '
� ��������� �� ��� ���� ���� ����� ��$$��� �
�
)���� 	�� ��
�
������ ����$)��� R�
<������� ��������� G� ��� ��**��� ������ ���� +��	� 
������� 	�� ��
�
��=#� +��	� 	��� ��� �
��
��$����	��� ��������� ��� ��� ����� �
�� ���� +��	� �
�1,�� � �"������ <��� ����� +��	� �����
10�������$���� ������ ���� ��� ��$����	� �
�� ������ ����� �����$���=#� F�� �" 0� 
� 
������
�
����� 	�� $
�������� ��� ����**����*� G� <�
�*� ��� +��	� 
������� ������$���� 	��� ��������
�������#� '�� ����� ������� 3� ��������4� ���� *��
��$���� ��� .2� ���-�
$$�%� ��� ������� 3�
	���������
���4�������"����������%��
�����
�*
����
 �����	�����$��������=#�
�
'"���������� 	�� 	��������+��	� ���� 	��)
�
���� ��
������� �����*
���� �
����� �
� ������� 	� ��
������������� 	;�$������ <	�� �
� ���$�,��� �
-��� R=#� D� ��� �" 
����� 
�� )���� 	��
���������� 
������ ������� 	�� �
� ���������� 	��+��	%�
������ ������� 	�� ���� �����������
������������������������������"
������	������#�
F�� $
����� �"���������� X� �"��-
-�$���� 	"
�������� ��� � 
�������� ��������
���� ��� 	��
$
���������"����$)���	����$�����# �
�

��������	
���
������%�
�
�������)��%+
������
�

Page 14 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



����� �
!�
���	���&�	���$)�����������

����	���	����	����� ��	�!�"��#��$%	
����	!�	��$���	��	!���	&	

 '$"��	'�	(���"	�)	�*'�#���	
�*�������	!� +��"�	��	$��� �

>> A lire en cliquant ici << �
�

����� �

��$�������	�����������2�	���6�	���$)������� �
�

:
�-������+���
��
�	� �
�
.��������%��������$��	��/
�-���@�	���S� ����[�/
�-���!1
\�K������X�����$
�����
	�� �
� ���	������� /
�-��� ���� 	���� 
�� ���
�� 	�� ��L� ���� ��
��$�������� ����� ����%�(�
��$�
����
�����S���������������������#����9��	���
� 3��4�(��
�*���	���"�������	���
� 3�
2�4��������$)�������#�
.������
�-$���
�����	�����	�������
��!!I�(��
�����	 ��*������%������(�����1
�����	�
���	������� �����  +!#� '"
����	� 	�� ��9�� 	�� ���������� (�  +!� ���� ������-�� 	�� 	���
$����<�
������*������=#���������
�������$������9��� #�
'
� 	��������� �;��������� 
��,�� ���������� (� ������� 	�� 	��
���$���� 	�� ���	���� ��� (�
�"
���$)�
-�� �� *�����1
����� 	�� )������ ���3�2�4� ���� 	����,���� ��$
����%� 	�$
�	��
��������#� I
����� 
����� ���� �
�3� �4� ���� ��	������ 	
��� ���� �1�**���� �**������#� �� ����
�������-
�����%� �
� 	��������� �����	� ���� ��� ����Y� �� ��� ���� ��$$����#� ,	 ����	 �	
������	-	.�������	�	.�����/	0 #�
�

>����3�
������'(%(�<���������
���	�����!= �
�
'
�	��������������
���*
����	������)��
�#� 2����	���
���
�������������������	���
�??!2����
	��� ����� 	�� �
� /�-���#� 2���� ��� �
���� 	" 
����� 
������ ��� ���*����$���� 	���
��$���������	����
�
����#�D������� ��$$������	�$$�����
��
������
���*
���������
�
	��������#� D���� ��$$��� ����������� ���� �" �**��
����� ��� �
� �
����
����� 	�� ���� ��
�� 	��
*��$
����#�!�������������
���
�����������*��$
����� �H���*������������H������������#��
D����
����������������)�,$����������
�	�����)������ ��������,��	�����
)���#��
D���� 
����� ��
-�� 
����� ���� ��� *
��� ���� ��� ���**������� ��� ����� �
�� �������� ����
*��$
���������������$��������#�
'
� 	��������� 	��� ���� ����� �"
����� ����%� $
�����
��� ���� ���� �������� ��� ���������%�
�"�)�����*� ���� 	�� $������ ��� ��
��� ��� ��
�� 	�� *��$
� ����� ���� 
��� )�������
���*����������#��
?�� �5��� 	��� 
�	��� ��)�������R�6��� ���� ������ ������� �
�� �;2�
�%������ ��� ���
����� 	���

�	�����������<
���������5������ ��$)�����$���������������N�=�[�66�]�	���
���$$��
��������
�����*��	������������� K�]�	���
���$$����������
���
�/�-���������������#�
'�����7����
�
��
��������(��
��1
�-��	��+�F#��
@�� ��
�� 	��*��$
����� ���� ��� ������ 	"��
)��
����%��� ��������� ��� 	�)��� 	" 
����#���L�
�
�
����� 	���
����� ������� 	��� *��$
������ 	���5$
��� �� <6�� ���	����%� �K�
�����	����������%����
���$)������$�������%�6���?.� =#�'��� ���$�,���� *��$
������
��$$����������������	
����"��-����%�	,�����6��
���� �#��
F�� 0� 
� ���� ��$$������� 3� *��$
����� 4� ��� $�����	�� �&� 	���$)��� 
���� ���� ��������
��)����#�
�

)�	��
��$������	 �
�
������ ��� ����$�� 	�� �
� �������
����� �� �S� �1
������� ����� �
� �
����� 2���-��� ���
2��������$���#� @��� 	�>
���� 	�� �1
������� 
���� 6�� �
�
����� *����� [� &6� �
�
�����
���������������������[�2���������
������������
��
� ����$
�����
���#��
�
���3���*����� 
#������?��		����?*�������
����	���		��������� ��������	�
��	�
#�����	�����
���		�	�������	��������	�
���
� �
�	�4 �
�

��������	
���
������� �������)��%+
������

����� �

��$�������	�����������2�	��S�	���$)��������
/��������P���	��������������*��$
������������
����� 	���2�

��������������	���
�1
���
��+��	�	��+�F�<IJ=���
@#���	�	��$����	����	�A���	����������	�	�����	 �
<������������	��$$���1
�-%��������
)���+��	�2�����= �

Page 15 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



�
'
�	������������*
���
������
��������(��" 
�������	��������
�
�������������
�Y��-�	���2#�
'��� )
�	�
��� =� �� �	��� ���� �%��	��> � �����%� ��� ���-
�� =� ��� �	4	�� ��� �	��
����
�	
��8�����?�> ������$)������
��	��-�7��	��+��	#�
?�)��� 	�� �������� ��
������%� �
� 	��������� 	��� ���� �� ������� *���� 3� ����� ��$$���
��
���
������ 4#� .��$�,��� �1���%� ����� �;
����� 
������ �������� 
��� 	�$ 
�	���
	;��-
-�$���� 	�� +��	� ��� 
��� ���������� ������� �
�� �� ���#� H'�1�	 2���	 3��/	 ��2	 1�2	
����2	4��	����/%	��2	5���2	.�2	��	1�	/�6.2	78 ��
?
��� �;��
�� 
�����%� ��� 0� 
� ����� ���� 	"��*��$
������ *�
)���%� ����� ���� 	�� 	�������
�����$�����#�'�����)�,$����������������������$$���� 
�����$������	�� 	���������

����*��	�#�'���
)�������
*����N����	�����*��$
��� �������	�������������%��" �����
�	�*#�
?�� ����� ���� ������������ 	"���������� ��� ��������� �
� �9���� *��
������� 
�
��� ���$
�	��
�K�	���$)��%��
��������	�����	��	���"
�����2#��
D���� 	�$
�	���� ��� ������� 	�� �
� �������� 	�� �&� 	���$) ��#� '
� 	��������� *����� �
�

�������� 	�� ���������� 	"��� ����� ����� 
�� ���	�� ��� �" 
���� 	�� �2%� ����� ��� $
�����
���
������������	��	�������������$�����	���&#�'
�	����� ����
������������
� ��-�
�����	��
�
��������
�1
�������������������	��	���S�	���$)��% ������������$�������
����������G�
��� -
-��� ��� ����� 	�� 	��
�� ������$���
���� ����� ��
�
 ������ ���� ���� 	���$����� ��� ����
	����,������*��$
�����������������	�������	"�����(# � ���
�����1
�-�������	
������*��	#�
!
���������������������	���"����-�
�����	���" ������+�����	
��������1�$
�	�����	�������
+��	%� ��� ������� 	�� ��-�%� ��� �����
�� 	�� ��
�
��� +��	� ��� ����� �
�� ��������%� �����
�"
�������
����������)��������
��������"
������	��� "���������	����$�����#�
)�	����������	�	�����	�B �
+��	� ��� ����-�����
� �
�� ���� �����
��� 	�� ��
�
��#� B� ��� ��"��� 
��� ��� �"���������� 3�
	"
	
����� 4� ������� ������ �����
�� (� �"�$
-�� 	�� ����� 
��  +!%� ��� �"0� 
��
� �
�� 	��
������������-���
�����#�+��	���� 	�������
� �
�� �"
�� ��	� 	�� ��)����������$9$�����N
�
��� 	�$
�-��G�F���"0� 
��
�� 	"���������� 	"������
���� �� 	��� ��������#�'�� ������� 	��+��	�
�1
�-�� �
� 	����� ���� ���� 
�����#� ?
��� ��� 	���$���� �" ���� ��� �����
���� ���� ����
$��������#� @��� 
������ 	���
��� ���*��$��� ���� +��	� �" 
� ����� �" ����������
	"������
������
������������#�
+��	� ��
**��$�� ���� ���������� 	�� �
����� 	,�� ��� 	�)�� � 	" 
����� ����� ��� ��
�� 	��
	��
���� ������
����� [� �������
����#� ��� �
� �������� � 	"�������� 	" �$)
��1���
������������ 	�� �5���+����� ��
�%����	���������??!2� �
������� ���� ������ ����������� �" 
�
�
�� �"���������� 	�� ��������� ��� ��$)��� 	��� 3� 
������ � 4� 	�� +��	#� F�� �"
-��� 	" �������
��"����3� 
����� �������� 	"�����������4�
�����#�����) ��$���� �
�3���������4� +��	� ��� ����
���������� �
�#� .���� 9���� ���� 3� �������� 4� ��$����	� ������ �1���� 	��
-��
)��� �����
������
�������"�����"�������	���
����������	���
�$� )����
����#�
C�������#�����
�������
���
����D �
+��	� �1
�-��
��� 	"�	��� ���� ��� �����#� F�� �������� �
� ������������� 	" ��� -������ +��	�
+�
���� �����
���+����#�?"
��,�� ��� 	���������??!2� ���0� 
��
��� �)��-
����� 	�� �����������
��� ��$���� 	�� -�����#� '
� 	��������� ���
��� 	���� 	�� �� ��� )��**��� ��� 	��
��� ���� �" ����
�����������������G�2��*
���+��	�������������	��$��� �����*
����������������" 
)������	��
��-�� �"���� �
�� ��� ���)�,$�#� /
����� 	�� �"������� ��
 *�� �� ��� ��$���� 	�� -������ �" ����
�"
�����
�����	���
�������������������
�����1
�-��� �������������#�'" �$����
�����
������
�1����	����$�����������-��+��	%����*
���	" 9������$��,��$��������-���	
������	��������*�
+��	#��
F�������������� !���3���$����	��-����������
�%����� �����" 
������
��	����-������
��
	�� ������� ��������
��� ����� 
������ ����� �"������R�'
 �	��������� ������
8������ �"��� �" 0�
�
�
�� 	�� ������� ��������
��� �" 
������ ���� ��$���$��#� F�� 0� 
� ��������� )���
-�� 	�� �
 �
	��������������
����������	����-������
**
�)���
��� �
��
�
�����	����������	�����������(
�"���������#� :
��� ���� 
� ���� $�0���� ��� �
� �������� �� � 	�1���� 	�� +��	� 	�� 	������ ��
���������������
���(��"������+�����R�+
���9�������� ��������
�	�������������� )
�
����#�2��
��*��
��������-�%�+��	�$��������"�����*����	���"��- 
-���������$���#��" �����
����������
�����
��#�
+��	� 	��� ��$����	��� ���� �"���� )! � ���)�,$�� �� ,	  �������9��	 ��2	 � ���2	 .�2	 ��	
.����/	 ,	 2/��:/���/	 0	 -	 �..��/��	 -	 1��2��	 6��2	 ��2	 � ��:1��2	 .�2	 ��	 1�	 3����	
��6��;	��..�1	4��	����	�����	��	/�����1	-	/��2	: ���	4��	���1�/	/�����11��;	���2
���2	 <��	 :�2:��:�	 4��	 ��2	 ���2	 �	 .��<1=6�	 �� 	 2���33�:/�3	 6��2	 4��	 ��2
�11�2	6�/��	�	:���:�	��	�����	��2	.����:/��2; 	!�	���<�1�/>	��	2�/�	2��	1�	 1�?	
/��6�	 ��2/	 .�22�<1�	 4�����:	 �	 .����/	 2/��:/���/; 	 '�	 ��2/	 .�2	 .�22�<1�	 ���:	
��4��6�/	 ��2	 .����/2	 ��	 ��	 ��	 )�	 �6.1��2;	 !��22� /��1	 .���	 ��������9��	 �2/	 ��	
:1@/����	 1�	 .>�����	 AB;	 ��.��2	 1�	 �><�/	 ��	 .��:�22� 2	 ����	 �>��2�	 �/	 �>���2/�	 �	
.��6��:�	2�2	.1�2;	����	�	�22�C>	� ������	�	�::���	2��	1��6.1��	 ���:	���2/	��1��	
6��2	 :�1�	 ��	 .�2	>/>	 .�22�<1�;	  .�=2	1���.>���:�	 >.����/�<1�	 ��	AB%	 ����	 �	 �	
.1�	� ������	.���	1��2��;	0 �
E���������+!������+��	�	�����������(�����]%������� �������3�
�
��
-���4� +��	������
����������������������������
��<�
������
����%���	� ���������1�������Z=�R� +��	������	�
��"���0���*���1��#�:
����
� � !����������������� ��
��� ��
�$����+��	%����*
���	� � ����������
���� 
�
��
-��� 3� +��	� 4� ���
��� 
���$
�����#� �� ����� �" 
����� �
�� ��� $9$�� ��
����
�"���� ���� ����� ��� ��$$��� �
�� +��	� ����� 	�� )��#� ?���� ��� 0� 
� )���� 
�-�� ���� �����
���1�#�
D��������������������+��	��� ,	��	1�2	2C��:�/2	��2	�/��.��2�2	����	���:�	D	�� $	 2�	
6�//�/	 ���::���	 2��	 1�	 .��/�:�.�/��	 ���	 <>>3�:�2 %	 �1��2	 ����	 �::�./�	 0	 E������
������
����� ��� )���� �
� 	��������� ��� $����� 	�� $��	�� G� !���� ��� $��	�� �
��
� ����

Page 16 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



+����� ��� �����
� �
�� 9���� )���*���
���� 	
��� ���� ��6� 
��� ���� ��������� ��� ���� �����
1
�	��
��������
��
������
�����	���
�����#�
+��������+��	����������������
�	�**�������	���
���� �
�����
�������#��
'
� � !� �
������� ���� +��	� ���� �������
)��� 	�� �
� ����
����� 
�������#� '�� �1���� 	��
���	��� �"������ (� IJ� 
� ��7��� ��,�� �1��� ��� ���	���� �" ������ 	
��� ������ ����
�����
�
�
�����1����#� +��	� ��� ����� �
�� 	�� ��-�� ����� ��� ���������� 	�� �
� �����#� +��	� ���
����
��� 
����� (� ������� ���� ������
�����#� �� +��	� 
�
��� 	��� )������ ����������%� +��	�
��$����
��������-��G�
+��	������	������"����
�1,����"�����%��"�����
����� �"�����������"���0�
���� 
�����������
�"�����#�+��	����������
��	����	��$
������IJ��
���� �0�
����
����	�	��3� ����
-��������
4����������#�
+��	� 	��� ��"��� ���� ��
��� ��"��� *
�	�
� 
�������� 	��� ����������$����� ����� 
�������
�"
�����#��
.����	��������	������������� ���$���+��	��)��������
���
�	����������������
����� 
	����
	���-�
���#� ?��� ���$��� 	�� ���������� 	�>
����� 	�� $�� ������ 	" ������ 
����� ���� 	
��� ���
$9$����$��%����� �
�
�������
�����3�������4�����" 
0
����
���
��
������
�����+��	#�D��
+��	����+�������������	����G�
2������ ���� +��	� ���� ��9�� (� 	�������� 	�� �
� ���	����� �� 	�� �
� �������� ����������� ���
10)��	�� 
���� ���� ��������� ��)�����R�+��	� �����	� ��" ���0� 
���� ��
�
��� ���� 	��� ��������
�������
��� ���� ��1������� �������%� ���� �������� ����� ��$)��� (� �" �
�#� F�� 0� 
� ��� 	���
	�����������
����	����
����
�������	��������������� ������#�
+��	� ��������� ��� ���� �"���� �
���� (�  ��Y� <�"1������� � 	�� �"
����	� ������ +��	� ���
-�������$���=� �� 6� 
����	�� 	�� ��� �0��%� ��� ���� ��� ��� �$
-��� <����=%� ��� ��,$�� (�
�
�����
�<���S=%����6�,$��(� ��Y�<����=#������	���� �	��� ����������$����������������
�����)���%� ���� 	��� 	�������� ��	��������#� 2�� ����$
-��%� 
����	� 
���� ���� �0�	��
���

���� 
�����
����� 	�� ��$���� ��� �
���� 	" 
�
��
-��� ����
��#� 2�� ��1
�-�%�
��-
-�$���� 	�� ���������� 	�� ���	����� 	��� +����%� ��������� +����� ����1
���$���#�
�����	� ����� ��	����� ���� ��7��� 	�� ��
�
��#� �����	� 
���� �
�����
� ���� &� 
��� <���S=#�
�����	�  ��Y� �� ������ �^� ����� ���	����� ���� ��1������� ���� ����� ���*��
)���� < 
�
�0%�
:
�%� :��	��=#�  :� 
� *��$�� ���� ������ 	"������� <����� ��� ������ �����" (� ��� ����
�
�
����=#����$
������
�����	�%�-������� ��������	���	
����
���-���#�'���$��
��������
�"
������	�� ��Y�����
����
�����	
��� �
�����
����#������	�����K�
�������������	�����
���� ��7��� 	�� ��
�
��� <���]=� ��� ��1
�-�� 	" ��-
-�$���� ���� �
� ����������� 	���
���	�������#������	������"�$���������� ���
���<	��*
���	���
�����)��-��R=#�2��*
������0�
�
	����
����	�%����+��	��0�	��
���[�+��	�2�
��)��-��� ���	���
�	���*��
���,���#�2��� ���
��"���0�
� ��� ��� ���	�������$���� 	��� 
�	��� 
��$
���� ��� 	�� �" �$�����R�.
�� ��,�� ��
��#�
+��	� 	��� ��" ��� 0� 
� ��� ��-
-�$���� (� ��� �
�� ���������� ���	
��� K� 
 ��#� :
��� �
��
	"��-
-�$������������
��%������$���������$)�����$�� ��	���
�	�����)������#�
'
� � !� 	������� ��� *
��� ���� +��	� ��N������� 	��� 
�	�� � 	�� �"2�
�� .�������� ��)�������

���������	�������
�����	"�$���������
�����������$� ��	,������#��"��������1��������
��
	$����)��#�
+����OIJ� 
������ �
� � !� 	"9����$
�1���9��#�F�� �����* 
���� 
����� ��"��� �" 0� 
��
� �
�� 	��
	��
���� �����
����#� /�*���� 	�� �
����� 	�� ����������� �� 	" �$�����#�+��	� 	��� ���� ��� ����
-����������������
���
�����
�����������������)��-�� �	����������	����$�����#��
������	���� � � 	"����� ��� 	��(� ����� 
�������� (� �" 
������ ����� �
� ��$
���� ����1
���#�
+��	�����������3����	���4����������������"
�������( �
�����	" 1���
������������������
��������� (�$�0��� ��� ���-� ���$�#� '
� ������ �������	�� ���� �
�$���� ��� ��
��� 	" ��� .2�
�����	�)�������#�'
�$�)����
�����	����
�
���������� �����
���#�
�

�

Page 17 of 18Accueil - CGT-FORD

12/01/2011http://www.cgt-ford.com/1.html



�

�
��������	
���
�������� ��,��)��%+
������

����� �

Position de la CGT-Ford/First sur le projet de reprise de FAI par Ford lue au 
CE et distribuée aux salariés le 16 décembre 2010 :  �

>> A lire en cliquant ici <<
�
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���  "Par la porte de derrière"
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Historique de la page d'accueil du 05.11.2010 au 07 .12.2010�
Historique de la page d'accueil du 30.09.2010 au 05 .11.2010�
Historique de la page d'accueil du 09.09.2010 au 30 .09.2010�
Historique de la page d'accueil du 06.07.2010 au 09 .09.2010�
Historique de la page d'accueil du 10.06.2010 au 06 .07.2010�
Historique de la page d'accueil du 01.04.2010 au 10 .06.2010�
Historique de la page d'accueil du 01.03.2010 au 01 .04.2010�
Historique de la page d'accueil du 01.01.2010 au 01 .03.2010�
Historique de la page d'accueil du 03.12.2009 au 31 .01.2010�
Historique de la page d'accueil du 01.10.2009 au 03 .12.2009�
Historique de la page d'accueil du 05.09.2009 au 30 .09.2009�
Historique de la page d'accueil du 01.06.2009 au 05 .09.2009�
Historique de la page d'accueil du 01.05.2009 au 31 .05.2009�
Historique de la page d'accueil du 01.04.2009 au 30 .04.2009�
Historique de la page d'accueil du 19.03.2009 au 31 .03.2009�
Historique de la page d'acceuil du 29.02.2009 au 18 .03.2009�
Historique de la page d'acceuil du 29.01.2008 au 28 .02.2009�
Historique de la page d'acceuil du 06.12.2008 au 28 .01.2009�
Historique de la page d'accueil du 20.11.2008 au 06 .12.2008�
Historique de la page d'accueil du 18.10.2008 au 20 .11.2008�
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